



Whether it is the gracious feminine mood, or the bold executive look, or the trendy casual appeal, le saunda Ladies knows exactly how to express her intrinsic qualities in all areas. Smart, sexy and sophisticated... she knows exactly what she wants and having confidence of achieving her goals.

灑脫、性感、聰慧是 le saunda 女裝的風範，無論是風姿卓約，展現優雅美態的時候，或在工作間表現進取拼搏精神，或緊貼潮流脈搏的一刻，都能各適其式，流露自我風彩。





le saunda Men searches for the stylishness and classically clean lines of the Italian footwear design, without ever compromising on the comfort and quality. The choices of the finest crafted leather deliberately portray the authenticity and idealist style.

le saunda 男裝鍾情意大利皮鞋設計的簡潔線條，但不忘舒適與品質至上的原則，以最上等的皮革表達男士真我本色，執著每一細節，力臻完美，流露卓然品味。

le saunda 
Men





le saunda Accessories created to match with the different appearances at different occasions. Each product is the fruit and culmination of a quest for modernity and practicality, designed for all walks of lives.

le saunda 手袋系列迎合不同場合、不同造型的需要。每件產品都彰顯匠心工藝、時尚與實用兼備，適合各類型時代女性的品味。

le saunda 
Accessories



le saunda 



Trade & Ind. Dept. Tower, Mongkok (Hong Kong)
香港旺角工業貿易署大樓分店



Dongjian Century Plaza, Foshan (China)
中國佛山東建廣場分店



The name CnE stands for “comfort and easy”, symbolizing the ultra comfort of wearing the shoes and the easy matching that expresses one’s individuality. CnE demonstrates the casual elegance, confidence, and flair extraordinaire, entirely altering the feel of classic footwear for ladies.

CnE 是 “comfort and easy” 的簡稱，以鞋款的超凡舒適感及易於配搭為特點，表現真我性格。CnE 強調自然中帶優雅、自信及才華，突破傳統女性鞋款框框，展現嶄新面貌。





Oriental Plaza, Beijing (China)
中國北京東方廣場分店



Maoye Department Store, Shenzhen (China)
中國深圳華強北茂業分店